

11/2/2025

报告事項

1. *11月2日将举行会员大会。*届时，执事会各部门将简要汇报各部门主要事工，并就以下事项进行投票表决：推选刘德玉弟兄为长老候选人、确认新一年度执事名单，以及修订有关牧师与长老任期的教会规章。诚挚邀请全体会员出席，共同参与教会的重要决策，并为各项议程代祷，求主带领。
2. 今年12月、明年1月和3月，有几位姊妹将前往印度和尼泊尔宣教。教会将于11月9日举行义卖，欢迎有心预备美食的弟兄姊妹与Lily姊妹联系。请大家为宣教祷告，并以奉献支持！
3. 📅 青少年鞋盒包装活动 – 11月9日（主日）
11:15am–2:00pm 我们将一起去 Dollar Tree 和 Walmart 购买礼物，在 McDonald's (Brannon Crossing) 吃午餐，然后回教会包装鞋盒，参与“圣诞鞋盒行动”（Operation Christmas Child）。
报名请点击：
<https://forms.gle/ECSrzp87gbmwV4Jh6>
预计费用：礼物\$20–25 + 运费\$10 + 午餐\$7–10。我们一起把耶稣的爱传递给世界各地的孩子！
4. 📱 安全使用手機科技保護家庭講座
📅 11月16日（主日）| 12:30–1:30pm | B 教室
👤 講員：Kyle Milian
分享如何安全使用手機科技，守護孩子與家庭。
僅限家長參加。請自帶午餐！
5. 今年11月23日，教堂将举行洗礼。如果您想受洗，请告诉您的小组负责人；如果您没有加

入小组，请告诉牧师长老。

6. 会员申请 如果您是已受洗的基督徒参加 LCCC 敬拜3个月以上想成为 LCCC 会，请填写会员申请表格。教会来宾室和教会网站有申请表：
<http://lcccky.org/LCCCResource.asp>
7. 教会将于11月29日（周六）举行感恩见证会，诚挚邀请弟兄姊妹一同参加，一起分享神的恩典、彼此造就。
若您有感动愿意做见证，请向 Lily 姊妹（或 Jared 弟兄、田牧师）报名。
详情请联系 Lily 姊妹。
8. 2025 芝加哥华人基督徒大会现已正式开放网上报名。本届大会邀请了吕绍昌牧师、林永健牧师、招世超牧师及17位专题讲员，信息涵盖灵命成长、家庭职场、宣教事奉等多个方面。大会同时设有英文聚会、青少年聚会，并提供儿童看护。目前提供早鸟报名优惠及团体报名优惠（10人以上），欢迎弟兄姊妹踊跃参加。大会详情及报名事宜，请会后与田灵慧牧师联系。大会时间：2025年12月27–30日 大会地点：The Westin Chicago Lombard 70 Yorktown Center, Lombard, IL 60148

11/2/2025

感恩和代禱

1. 为教会的合一祷告
2. 为教会新朋友的跟进祷告。
3. 为教会的牧师、长老、执事同工祷告。求主赐给他们智慧、力量和服务的心，牧养和治理莱城教会。
4. 为周三祷告会祷告。求主将祷告的负担赐予更多的肢体，让我们认识到祷告是我们教会、家庭和个人复兴的基础。“神阿，我们称谢你，我们称谢你，因为你的名相近，人都述说你奇妙的作为。”诗 75：1。
5. 为教会各个小组祷告。求主加添每个小组长信心和力量，也将火热爱主的心放在每一位肢体的生命中。
6. 为年长者和身旁有需要的肢体祷告。

11/2/2025

Announcement

1. The congregation meeting will be held on November 2. During the meeting, each department of the Deacons Board will briefly report key ministries. Members will also vote on the following matters: the nomination of Brother De-Yu Liu as an elder candidate, the new deacon roster for the upcoming year, and proposed amendments to the church bylaws concerning the terms of service for pastors and elders. All members are sincerely encouraged to attend, actively participate in these important decisions of the church, and pray for God's guidance in every agenda item.
2. In Dec, Jan, and Mar, several sisters will go on mission trips to India and Nepal. Our church will hold a fundraiser on Nov. 9—if you'd like to help by preparing food, please contact Sister Lily. Please pray and support the missions through your giving!
3. **Youth Shoebox Wrapping Event – 11/9 (Sun) 11:15am–2:00pm**
We'll carpool to **Dollar Tree & Walmart** to buy gifts, have lunch at **McDonald's (Brannon Crossing)**, then return to church to wrap shoeboxes for **Operation Christmas Child**.
 Sign up here for rides & shoeboxes:
<https://forms.gle/ECSrzp87gbmwV4Jh6>
 Estimated cost: \$20–25 gifts + \$10 shipping + \$7–10 lunch.
Let's share Jesus' love with children around the world!

4.  **Cell Phone & Protecting Your Family Seminar**
 **Sunday, 11/16 | 12:30–1:30pm | Classroom B**
 Speaker: **Kyle Milian**
Learn helpful cell phone tips to protect your children & family.
Parents only. Bring your lunch!
5. **Membership Application**
If you are a baptized Christian, have attended LCCC worship for more than 3 months, and would like to become a member of LCCC, please fill out the membership application form. Application forms are available in the church guest room and on the church website: <http://lcccky.org/LCCCResource.asp>
6. **Baptism Service – Nov. 23**
If you would like to be baptized, please contact your small group leader.
If you are not in a group, talk with the
7. We'll have a Thanksgiving Testimony Night on Saturday, November 29! Everyone is warmly invited to come and share God's blessings and encouragement together.
If you'd like to share a testimony, please sign up with Sister Lily (or Brother Jared / Pastor Tian). For details, please contact Sister Lily, pastor or an elder.
8. **2025 Chicago Chinese Christian Conference**
Online registration is now officially open for the 2025 Chicago Chinese Christian Conference. This year's conference features Pastors Shaochang Lü, Yongjian Lin, Shichao Zhao, and 17 other speakers, covering topics such as spiritual growth,

family and workplace, and missions and ministry. The conference will also include English sessions, youth sessions, and childcare services.

Early bird registration and group discounts (10 or more people) are available. Brothers and sisters are warmly encouraged to participate. For conference details and registration, please contact Pastor Linghui Tian after the service.



Conference Dates: December 27–30, 2025



Location: The Westin Chicago Lombard
70 Yorktown Center, Lombard, IL 60148

11/2/2025

Praise and Prayer

1. Pray for the unity of the church
2. Pray for the follow-up of new friends in the church.
3. Pray for LCCC pastors, Elders, deacons, coworkers.
May God give them wisdom, power, and willing heart to lead and teach LCCC congregation.
4. Pray for prayer meeting every Wednesdays. May the Lord grant more members the burden of prayer, helping us recognize that prayer is the foundation for the revival of our church, families, and individuals.
'We give thanks to you, O God; we give thanks, for your name is near. We recount your wondrous deeds.'
Psalm 75:1.
5. Pray for LCCC small group leaders. May the Lord increase the faith and strength of each group leader and may the fervent love for the Lord be placed in the life of every member.
6. Pray for elderly and bodies in need.